
ZÁPISNICA
zo zasadnutia RADY ŠKOLY ZŠ s MŠ Riazanská 75,

Bratislava

Dátum: 23. mája 2023

Miesto konania: ZŠ s MŠ Riazanská 75, Bratislava

Prítomní (prezenčná listina príloha 1): Bc. Lucia Rintelová, Bc. Filip Bolech,
Helena Baumannová, Mgr. Michala Raškovičová, Ing. Andrej Hajšel, Bc. Daniel
Ščibrany, Barbora Reháková, Bc. Mgr. Henrich Matuška, Alžbeta Lauková, Mgr.
Mária Rothensteinová

Neprítomní: Mgr. Michal Fiabáne, JUDr. Korček Tomáš, PhD.

Program:
1. Otvorenie zasadnutia Rady školy
2. Školenie k Rady školy
3. Schválenie štatútu Rady školy (ďalej RŠ)
4. Rôzne
5. Uznesenia RŠ
6. Záver

1. Otvorenie zasadnutia RŠ
Zasadnutie RŠ otvorila predsedkyňa p.Rintelová, ktorá privítala všetkých
prítomných členov a oboznámila ich s programom zasadnutia. Na začiatku bol
určený zapisovateľ a overovateľ zápisnice.

Zapisovateľka: Lucia Rintelová
Overovateľ: Filip Bolech

2. Školenie k RŠ
Riaditeľka školy pani Rotheinsteinová uskutočnila školenie členov RŠ o činnosti rady
školy, jej kompetenciách a možnostiach fungovania na škole.

3. Prijatie štatútu RŠ
Členovia RŠ sa vopred oboznámili s návrhom štatútu RŠ, pripomienkovali jeho
znenie a na stretnutí prediskutovali možné úpravy.

4. Rôzne

● informácia o komunikácii RŠ
Predsedníčka RŠ informovala členov o zriadení emailu pre potreby (podnety a



otázky od komunity školy) rady školy, ktorý je radaskoly@zsriazanska.sk.
Taktiež oboznámila členov o aktualizovaní údajov o rade školy, ktoré sa nachádzajú
na stránke školy.

● informácie riaditeľky školy
Pani Rothensteinová pomenovala problémy komunikácie školy s úradom.
Konštatovala, že nie sú jasne dohodnuté očakávania od riaditeľov škôl (napr. kto za
čo zodpovedá, či MČ alebo škola) a spôsob komunikácie so starostom (chýba
nastavenie pravidelných stretnutí). V súčasnosti škola rieši viacero problémov, napr.
projektové dokumenty k rekonštrukcii MŠ Teplická, prevádzkové poriadky, prípadne
opravy, dokumenty ku kuchyni, školskému dvoru, systému zadržiavajúceho
dažďovdú vodu na MŠ Letná (zle vyspádovaný systém vytápa pravidelne pivnicu),
kanalizačný systém v MŠ Letná.

Pani Rothensteinová pomenovala problémy pri riešení projektov. V škole chýba
administratívna sila, ktorá by mala projekty na starosti. Je to veľká záťaž, nakoľko
projekty vyžadujú jedného človeka len na ich administráciu. Škola nemá finančné
kapacity, aby na to človeka zamestnala. Všetci administratívni pracovníci v škole sú
maximálne vyťažení. Škole by mohli projekty priniesť veľkú sumu, ktorá by (celej
komunite okolo školy) pomohla pri jej prevádzke.

Pán Hajšel, zástupca zriaďovateľa, informoval pani riaditeľku, že úrad má záujem
pomáhať školám a to zriadením tímu pre prípravu projektov pre všetky školy v
mestskej časti. Momentálne sa hľadá personálne zabezpečenie do daného tímu. Ak
sa to úradu podarí, je možné tento tím spustiť v ďalšom školskom roku 2023/2024.

● obedy
Pán Matuška, za radu rodičov, vyjadril záujem rodičov o zavedenie výberu z dvoch
jedál na obed pre deti na základnej škole. Nakoľko máme informácie, že sú školy, na
ktorých to reálne funguje. Chceme vedieť, či sa to na tejto škole dá, čo je potrebné
pre to spraviť a či je možné sa inšpirovať aj školami (poskytnúť školenie pre pani
vedúcu školskej jedálne), ktoré výber jedál ponúkajú. Ak sa tento systém nedá
zaviesť, chceme jasný dôvod, prečo je to pre túto školu nezrealizovateľné.

5. Uznesenie

5.1.
Rada školy jednohlasne schválila navrhovaný štatút Rady školy ZŠ s MŠ Riazanská
(príloha 2) s vypustením všetkých ustanovení týkajúcich sa stredných škôl .

Počet prítomných členov: 9
Hlasovalo za: 9
Hlasovalo proti: 0
Hlasovania sa zdržalo: 0



5.2

Uznesenie:
Rada školy žiada riaditeľku školy, aby vyzvala miestny úrad k dodaniu chýbajúcej
projektovej dokumentácie, ktorú má mať škola alebo školské zariadenie, či už pri
prevádzke alebo oprave/rekonštrukcii daného objektu (projektová dokumentácia MŠ
Teplická, harmonogram prác pri rekonštrukcii, protokol o kolaudácii kuchyne a
školského dvora).

Počet prítomných členov: 9
Hlasovalo za: 9
Hlasovalo proti: 0
Hlasovania sa zdržalo: 0

5.3

Uznesenie:
Rada školy žiada riaditeľku o vyjadrenie, či je možné zabezpečiť na škole výber z
dvoch jedál.

Počet prítomných členov: 9
Hlasovalo za: 9
Hlasovalo proti: 0
Hlasovania sa zdržalo: 0

6. Záver

Pani Rintelová ukončila zasadnutie Rady školy a poďakovala všetkým za účasť.

Zápisnicu vytvoril: Lucia Rintelová dňa: 26. 5. 2023

Zápisnicu overil: Filip Bolech dňa: 31. 5. 2023

Prílohy:

- Prezenčná listina

- Štatút rady školy


